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            R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 23.10.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri județeni.  

Lipsește motivat domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.933/17.10.2017, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/20355/18.10.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/20309/18.10.2017 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 18.10.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Purec Sebastian, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

doamnei  Mihaela Adina-Giorgiana Popovici. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judetului Caraş-Severin,pe anul 

2017.  

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caras-Severin 

nr.56/23.03.2017 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judetean Caras-Severin si a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2017,modificată și completată. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotararii Consiliului Judetean Caras-

Severin nr.58/23.03.2017 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judetean de 

Urgenta Resita, instituţie de sub autoritatea  Consiliului Judeţean sau finanţata de către acesta pe sursa 

F, pe anul 2017, modificată. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.59/23.03.2017 privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale instituţiilor si 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe 

anul 2017, modificată. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.09.2017. 
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7.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.41/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice  şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul " Modernizare DJ 680A, Maciova – Ciuta – Obreja (DN 68), km 12+000 – 

19+451,37". 

8.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.42/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice  şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul " Modernizare DJ 585, Valeapai – Duleu – limită judeţ Timiş, 28+200 – 36+200, 

L=8,00 km". 

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.43/2017 privind aprobarea  propunerii de investiții pentru  obiectivul:”Reabilitare DJ 608B, 

Constantin Daicoviciu-Copăcele, km 0+000-8+600, L=8,60 km”. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr. 44/2017 privind aprobarea  propunerii de investiții pentru   obiectivul: ”Modernizare DJ 

608B, Copăcele-Zorlencior, km  8+600-19+600, L=11,00 km”. 

11.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.46/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul:”Reabilitare DJ 571 F(DN 57B)-Eftimie Murgu, km 0+000-5+463, L=5,463 km”. 

12.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.47/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul:"Reabilitare DJ 571G L=7,249 km Gîrbovăț-Lăpușnicu Mare 4 tronsoane”. 

13.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului 

Sediul administrativ S.C. ”Drumuri Județene” SA  Reșița, aflat în domeniul public al județului Caraș-

Severin, în favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

14.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului 

Cabana Salvamont-Muntele Semenic ”Oberschia Rotundă”, aflat în domeniul public al județului Caraș-

Severin, în favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

15.Proiect de hotărâre privind atribuirea unei licenței de traseu,  pentru un  traseu județean  din 

Programul de  transport judetean de persoane prin curse regulate 01.01.2014-30.06.2019 din judeţul 

Caraş-Severin,   operatorului  de transport declarat câștigător la ședința de atribuire  electronică din 

data de 13 octombrie 2017.  

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea  planului de ocupare  a funcţiilor publice din cadrul 

aparatului de specialitate al  Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  al Direcţiei Genera le de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-

Severin și  al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018. 

17.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.167/29.12.2004, privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

   18.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.141/27.07.2017 privind aprobarea  organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Resita. 

     20.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.147/27.07.2017 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de Arte şi 

Meserii „Ion Românu”. 

 21.Proiect de hotărâre  privind aprobarea rezultatului final al concursului  de proiecte de 

management, a Proiectului de management și a duratei pentru care se va încheia Contractul de 

management la  Teatrul de Vest Reșița. 
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22.Proiect de hotărâre privind abrogarea distinctă a unor acte administrative determinate expres  

adoptate de către Consiliul Județean Caraș-Severin. 

    23.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-Severin Caraş-

Severin nr. 21/15.02.2013 privind aprobarea participării județului Caraș-Severin prin Consiliul 

Județean Caraș-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea Asociației ”Salus Remedies”, cu 

modificările și completările ulterioare. 

24.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.160/2016 privind 

desemnarea a trei consilieri judeţeni pentru a face parte din Colegiul Director al Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin. 

25.Proiect de hotărâre privind desemnarea  reprezentanților Consiliului Județean Caraș-Severin 

în Comitetul Local de Dezvoltare a Parteneriatului Social Caraș-Severin pentru anul scolar 2017-2018. 

26.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.165/01.08.2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean în Consiliile de Administraţie 

ale unităţilor de învăţământ special din judeţul Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 

27.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.118/29.07.2010 privind  numirea membrilor în Consiliul de Administraţie al  Spitalului Judeţean de 

Urgenţă Reşiţa, cu modificările ulterioare. 

28.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caras  Severin 

nr.151/01.08.2016 privind desemnarea consilierilor judeteni pentru a face parte din Autoritatea 

Teritoriala de Ordine Publică Caraș Severin, modificată si completată.  

   29.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş -Severin 

nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine  

Publică Caraş-Severin, modificată și completată. 

           30.Informare privind participarea domnului Paul PUREA, consilier județean la  ședința festivă a 

Institutului de Cultură al Românilor din Voivodina, ce a avut loc la Zrenianin, Republica Serbia, în data 

de 5 octombrie 2017. 

          31.Întrebări. Interpelări. 

 

Proiecte de hotărâre introduse în procedură de urgență: 

-Proiectul de hotărâre privind aprobarea contribuției Consiliului Județean Caraș-Severin 

la finanțarea proiectului ”Fazarea proiectului Sistem integrat de management al deșeurilor în 

județul Caraș-Severin” finanțat în cadrul Programului Operațional Infrastructură Mare 

(POIM) 2014-2020; 

-Proiect de hotărâre privind angajarea realizării indicatorilor inițial asumați în cadrul 

proiectului ”Punct de traversare a Dunării cu bacul între localitățile Moldova Nouă și 

Golubac” cod proiect 1345, finanțat sub egida Programului IPA de Cooperare 

Transfrontalieră IPA România – Republica Serbia; 

-Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.129/30.06.2016 de constituire a Consiliului Județean Caraș -Severin, modificată; 

-Proiectul de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean  al domnului 

Gabriel Dinu; 

-Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.133/30.06.2016 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean 

Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare ; 

-Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.45/2017 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a   indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul ”Modernizare DJ 608B, Zorlencior – Zorlențu Mare, km 19+600 

– 25+300, L=5,70 km”; 
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-Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -Severin 

nr.205/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico -economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin – 

Consiliul Județean Caraș - Severin Caraș-Severin la finanțarea proiectului ”Creșterea 

eficienței energetice și utilizarea energiei din surse regenerabile pentru Spitalul Județean de 

Urgență Reșița, județul Caraș-Severin –Staționar 3”. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua! Ne întâlnim în ședința ordinară a Consiliului 

Județean Caraș-Severin, din luna octombrie. Ședința este legal constituită. Lipsește domnul 

vicepreședinte Popovici. Am înțeles că domnul Marșalic și domnul Gâfu  întârzie. Domnișoara 

Popovici și-a întârziat demisia, urmând ca astăzi să validăm un nou consilier în locul dânsei. Domnul 

consilier supleant, luați loc în sală până sunteți validat. Domnul secretar, vă rog să prezentați procesele-

verbale, al ședinței ordinare și al ședinței extraordinare. 

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape aveți 

două procese-verbale. Primul încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 20 septembrie, dacă l-ați 

parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Mulțumesc. Și îl mai avem pe cel încheiat cu data de 29 septembrie, cu ocazia ședinței 

extraordinare, dacă l-ați parcurs, amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc, domnul președinte.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Ordinea de zi ați primit-o. 

Pe lângă ordinea de zi pe care v-am comunicat-o, avem 7 proiecte în procedură de urgență. Le-ați 

primit, v-au fost puse în mapă. Unele dintre ele sunt ca urmare a clarificărilor solicitate de către ADR 

Vest, pe proiectele pe care le-am depus, cel cu staționarul, iar cel cu drumul, nu era gata documentația 

tehnico-economică până la data redactării ordinii de zi. De asemenea, nu era venită hârtia de la Partidul 

Social Democrat, privind propunerea pentru consilierul județean care îi va lua locul domnișoarei 

Popovici. Evident că se modifică și ordinea de zi, pentru că decurgerea firească a ordinii de zi este așa 

cum v-o propunem în momentul de față, cu aceste proiecte în procedură, intercalate și nu discutate la 

sfârșitul ședinței, pe de-o parte. Primul punct pe ordinea de zi este cel legat de încetarea mandatului ca 

urmare a demisiei a domnișoarei Popovici. Proiectele următoare sunt cele cu validarea și aprobarea noii 

componențe a Consiliului Județean Caraș-Severin. De asemenea, celelalte proiecte în procedură de 

urgență sunt înaintea proiectelor care necesită vot secret, pentru operativitate. O să vă fac propunerea,  

ca în pauza în care Comisia de Validare va verifica dosarul domnului Dinu, să facem propuneri pentru 

punctele care necesită vot secret, ca până când ajungem la acele puncte de la 30, încolo, secretariatul 

Consiliului Județean să redacteze buletinele de vot. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi, cine este 

”pentru”? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, eu am ceva de adăugat la ordinea de zi. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Constatăm cu indignare, că toate propunerile noastre, întru 

mai bine pentru județul acesta, nu sunt luate în considerare și mă refer la grupul politic al Partidului 

Național Liberal. V-am rugat, cred că și personal, nu mai țin minte, să faceți tot ce este posibil, și fiind 

acum și director al ADR Vestului, să introduceți ca prioritar drumul Văii Bistrei care să iasă spre 

autostradă.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, e legat de ordinea de zi?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu e legat. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vă rog frumos, să mă lăsați să vorbesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Eu vă las să vorbiți, dar haideți să vorbiți în temă. 

Vorbim despre acest lucru la ”diverse”.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vreau să vă spun, că suntem destul de indignați ca să mai 

interveniți și în felul acesta. Al doilea, pentru că … 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, vă rog frumos, dacă doriți să începem 

așa ședința, vă tai microfonul și supun la vot ordinea de zi.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dar tăiați-l! Tăiați microfonul, ce vreți, eu pot să vorbesc și 

fără microfon.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ordinea de zi de astăzi are anumite puncte.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vă rog, să mă lăsați să vorbesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Discutăm la ”diverse”. În acest moment, v-am supus 

aprobării ordinea de zi. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci vă rog, să nu vă comportați ca Tăriceanu.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și eu vă rog pe dumneavoastră, să nu-mi dați lecții.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu vă comportați ca Tăriceanu, vă rog eu! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și eu vă rog pe dumneavoastră, să nu-mi dați lecții!  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci, pentru că nu ați făcut nimic în sensul acesta. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți propuneri legate de ordinea de zi? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru că votăm continuu… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți propuneri legate de ordinea de zi? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să vă supun la vot ordinea de zi. Cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vreau să vă spun că nu votăm nici unul din proiectele de 

hotărâri pe care le aveți. Deci o să participăm la ședință, o să participăm la dezbateri, vom lua atitudine, 

dar nu vom vota nici un proiect. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

doamnei  Mihaela Adina-Giorgiana Popovici. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți referatul constatator ca urmare a demisiei 

domnișoarei Popovici. Este în mapă proiectul de hotărâre privind încetarea constatării de drept. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Este grevă de avertisment, îndelung chibzuită, să știți! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Să nu faceți și greva foamei! 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 şi anume: 

2.Proiectul de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al domnului 

Gabriel Dinu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Rog Comisia de Validare, să verifice. Facem în această 

pauză sau…Haideți, verificați, Comisia de Validare!  

Se ia o scurtă pauză. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul președinte. 

Domnul consilier Crina Ioan: Mulțumesc, domnul președinte. Proces-verbal nr.20705; Urmare 

a verificării listei de candidaturi a Partidului Social Democrat – Filiala Caraș-Severin rămasă definitivă 
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la alegerile locale din 05.06.2016, pentru județul Caraș-Severin, depusă la Biroul Electoral Județean, 

Comisia de Validare constată că sunt îndeplinite condițiile legale de validare a mandatului de consilier 

județean al domnului Gabriel Dinu.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Supun la vot articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot..  

Vă rog, domnul consilier, să veniți să depuneți jurământul.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Formula religioasă, da?  

Domnul consilier Dinu Gabriel: Da.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mâna stângă pe Biblie și pe Constituție. O să 

dau citire jurământului și dumneavoastră o să pronunțați cuvântul ”jur”. ”Jur să respect Constituţia şi 

legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 

locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!”  

Domnul consilier Dinu Gabriel: Jur! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Domnul consilier, mult succes vă urăm în noua 

calitate a dumneavoastră de consilier județean! Până în momentul acesta ați fost consilier local în 

cadrul Consiliului Local al Municipiului Reșița. De asemenea, aș vrea să-i mulțumesc domnișoarei 

Popovici, pentru activitatea depusă în cadrul Consiliului Județean Caraș-Severin, și să-i urez și dânsei, 

mult succes în postul de director al spitalului din Caransebeș.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.129/30.06.2016 de constituire a Consiliului Județean Caraș -Severin, modificată. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a punctelor anterioare, se modifică 

componența Consiliului Județean Caraș-Severin.  

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

Cu îngăduința dumneavoastră, o să vă solicit propuneri pentru punctele 30, 31, până la 35. Așa 

cum vă spuneam, pentru operativitate, sunt proiectele de pe ordinea de zi de astăzi care necesită vot 

secret, urmând ca în urma votului secret să fie adoptate aceste  puncte. 

Acum, aș vrea să se facă doar propuneri.  

Punctul 30 - Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-

Severin Caraş-Severin nr. 21/15.02.2013 privind aprobarea participării județului Caraș-Severin prin 

Consiliul Județean Caraș-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea Asociației ”Salus 

Remedies”, cu modificările și completările ulterioare. Ca urmare a demisiei domnișoarei Popovici, vă 

rog, propuneri. Domnul Crina. 
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Domnul consilier Crina Ioan: Dacă îmi dați voie, domnul președinte, în locul domnișoarei 

Popovici îl propunem pe domnul Gabriel Dinu.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul PNL face propuneri sau se abține și de la 

propuneri?  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Mergeți cu noul venit. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Deci o singură propunere, la secretariat.  

Punctul 31 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.160/2016 

privind desemnarea a trei consilieri judeţeni pentru a face parte din Colegiul Director al Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin. Ca urmare a demisiei domnișoarei 

Popovici, va trebui să facem o nouă propunere.  

Domnul consilier Crina Ioan: La fel, aceeași propunere, domnul Gabriel Dinu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: PNL? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: PNL roagă doar, votanții să aibă grijă să voteze chiar cu el, 

să nu cumva să voteze alături.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul 32 –Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Caraș-Severin în Comitetul Local de Dezvoltare a Parteneriatului 

Social Caraș-Severin pentru anul scolar 2017-2018. Prin hotărâre de Consiliu Județean, domnul 

Grindeanu și doamna Ciurel Lenuța au fost desemnați ca reprezentanți, doamna Ciurel, ca membru 

supleant. Având în vedere solicitarea Inspectoratului Județean prin care ni se solicită un nou membru 

supleant în locul doamnei Ciurel Lenuța, dânsa având calitatea de inspector școlar adjunct la 

Inspectoratul Județean Caraș-Severin, probabil că este în incompatibilitate. Vă rog, PSD, propuneri.  

Domnul consilier Crina Ioan: Tot domnul Gabriel Dinu.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Dinu. PNL? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu avem propuneri. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. 

Punctul 33- Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.165/01.08.2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean în Consiliile de 

Administraţie ale unităţilor de învăţământ special din judeţul Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 

La Școala Specială din Caransebeș a fost desemnat domnul Grindeanu și doamna Mihaela Adina 

Popovici. Întrucât, Școala Gimnazială ne comunică, că numărul de membri s-a redus, nu mai e nevoie 

de încă o propunere. Însă, doamna Ciurel Lenuța a fost desemnată să facă parte din Consiliul de 

Administrație al Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora”, fiind numită în funcția de inspector 

școlar general adjunct este nevoie de o nouă desemnare din partea Consiliului Județean. 

Domnul consilier Crina Ioan: Tot domnul Gabriel Dinu! 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: O mică intervenție, domnule președinte, dacă 

îmi permiteți? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: La proiectul privind Comitetul Local de 

Dezvoltare a Parteneriatului avem 2 membri: un membru e titular, a fost domnul Grindeanu membru 

titular și supleant a fost doamna Ciurel Lenuța. Propunerea pe care ați făcut-o a fost doar pentru 

membru supleant. Trebuie făcută propunere și pentru membru titular. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și pentru membru titular. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Menținerea. E anul școlar diferit, e 2017-2018. 

Domnul consilier Crina Ioan: Pe domnul Grindeanu îl propunem, da? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O propunere… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pe domnul Gabriel Dinu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți, nu…Dumneavoastră, domnul Dinu, acceptați 

candidatura din partea grupului PNL? 

Domnul consilier Dinu Gabriel: Nu! 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine, în regulă. Deci domnul Grindeanu - membru titular 

și domnul Gabriel Dinu - membru supleant. Deci la punctul 33, tot domnul Dinu, la Centrul Școlar de 

Educație Incluzivă ”Aurora”.  

Punctul 34 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.118/29.07.2010 privind numirea membrilor în Consiliul de Administraţie al  Spitalului 

Judeţean de Urgenţă Reşiţa, cu modificările ulterioare. Aici au venit propunerile din partea Direcției de 

Sănătate Publică. 

Punctul 35 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caras  

Severin nr.151/01.08.2016 privind desemnarea consilierilor judeteni pentru a face parte din ATOP, 

modificată si completată. Domnul Crina? 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul Albu Vichentie. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Să nu-l propuneți tot pe domnul Dinu, vă rog.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, noi, dacă vă aduceți aminte, am cerut 

completarea comisiei acum două luni. Și am înțeles, cel puțin din tăcerea dumneavoastră, că înțelegeți 

că revine de drept acest post, acest loc… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ați înțeles greșit.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan:  Acest loc, da, cu Partidul Național Liberal, conform 

algoritmului și Legii nr.215. Păstrăm, nu putem retrage propunerea de acum două luni, este domnul 

Surdu Daniel. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. Unde e pe bani, faceți propuneri! 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. Ca să nu luați voi, tot! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La ATOP, domnul Sandu Albu și domnul Surdu. Bine.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4  și anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.133/30.06.2016 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean 

Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Având în vedere demisia domnișoarei Popovici, se 

impune modificarea componenței Comisiei nr.4, unde dânsa activa. O propunere este ca domnul Dinu 

să facă parte din Comisia nr.4, Comisia de Muncă, Sănătate, Protecție Socială și Protecția Copilului. 

Dacă nu sunt intervenții, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot. Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă 

hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 și anume: 

5.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judetului  Caraş-Severin, pe anul 

2017.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți în mape, se propune o rectificare pozitivă a 

bugetului Consiliului Județean, în sumă de 138,98 mii lei. Ați văzut în materiale, se majorează bugetul 

propriu al județului cu această sumă ca urmare a majorării cotelor defalcate din impozitul pe venit 

pentru echilibrarea bugetelor locale în sumă de 320,98 mii lei, concomitent cu diminuarea subvențiilor 

acordate pentru finanțarea drepturilor acordate persoanelor cu handicap, 182,00 mii lei, ca urmare a  
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redistribuirii creditelor alocate pe județe de către Ministerul Muncii. De asemenea, se propune 

actualizarea listei de cheltuieli pe toate sursele de finanțare. Dacă sunt intervenții? Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6: 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caras-Severin 

nr.56/23.03.2017 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Judetean Caras-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea  Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta pe sursa A, pe anul 2017, modificată si completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Consecință a punctului anterior. De asemenea, au loc 

două reașezări în cadrul bugetului Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora” și la CJRAE. De 

asemenea, o reașezare de buget la Direcția de Drumuri Județene. La bugetul Consiliului Județean, vă 

spuneam despre 320,98 mii lei, la  punctul anterior și la Direcția Generală de Asistență Socială, o 

rectificare negativă cu suma de 182,00 mii lei. Dacă sunt observații, intervenții? Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7: 

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caras-

Severin nr.58/23.03.2017 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Judetean de 

Urgenta Resita, instituţie de sub autoritatea  Consiliului Judeţean sau finanţata de către acesta pe sursa 

F, pe anul 2017, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se propune o rectificare pozitivă a bugetului Spitalului 

Județean de Urgență Reșița, cu suma de 711,39 mii lei. Este vorba despre achiziționarea unei ”Cupole 

STRATON MXP46” necesară computerului tomograf. Cei mai vechi decât mine în Consiliul Județean 

vă aduceți aminte, că acest computer tomograf a fost achiziționat pe un proiect transfrontalier. Este 

obligația Consiliului Județean ca acest computer să funcționeze. În acest moment, ca urmare a 

referatului Spitalului Județean este nevoie de schimbarea acestei cupole. Dacă sunt intervenții? 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. Deci 
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suma este orientativă. Urmează să se înceapă procedurile pentru achiziționarea acesteia, evident, 

putând să fie mai mică. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.59/23.03.2017 privind aprobarea bugetelor de venituri si cheltuieli ale instituţiilor si 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  sau finanţate de către acesta pe sursa G, pe 

anul 2017, modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se propune rectificarea bugetelor la DEP Caraș-Severin 

și la Școala Populară de Arte și Meserii ”Ion Românu”. Nu sunt nici rectificări pozitive, nici negative, 

sunt reașezări în cadrul bugetelor aprobate. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul 

de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 şi anume: 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului 

Caraş-Severin şi a contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor publice şi activităţilor 

finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.09.2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o uzanță a Consiliului Județean Caraș-Severin, ca la 

sfârșitul fiecărui trimestru să aprobăm conturile de execuție, atât pe cel care privește bugetul propriu cât 

și cel care privește bugetul centralizat al instituțiilor publice. Bugetul propriu înregistrează venituri 

totale încasate în valoare de 163.350.453 lei și plăți totale de 139.328.891 lei, rezultând un excedent de 

24.021.562 lei. Bugetul centralizat al instituțiilor publice înregistrează venituri totale încasate de 

83.457.363 lei și plăți totale efectuate în  valoare de 81.543.756 lei, rezultând un excedent de 1.913.607 

lei. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

Urmează proiectele de hotărâri privind modificarea hotărârilor anterioare ale Consiliului 

Județean privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivele de drumuri județene pe care noi le-am depus pe Programul PNDL la Ministerul 

Dezvoltării. Au fost incluse în lista de finanțare. Ca urmare a acestui fapt, la nivelul Direcției de 

Drumuri Județene s-au contactat firme pentru elaborarea documentației. Ca urmare a finalizării, venim 

astăzi în fața dumneavoastră cu proiectele de hotărâri privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici. Față de proiectele anterioare, la unele obiective se majorează, la altele se diminuează 

contribuția de la bugetul local. Le aveți în mapă.  

* 

Se trece la discutarea punctului 10 şi anume: 

10.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.41/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice  şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul " Modernizare DJ 680A, Maciova – Ciuta – Obreja (DN 68), km 12+000 – 

19+451,37". 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Valoarea asigurată de la bugetul local va fi de 242.599 

lei. Față de hotărârea inițială se diminuează cu suma de 39.540 lei. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, 

supun aprobării dumneavoastră, articolul I. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de 

consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

E vorba tot de drumuri, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi suntem supărați pentru că tot aprobăm asemenea 

documentații, după care aprobăm modificarea documentației și nu se face 1 km de drum! Acesta este 

deranjul suprem. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. Deci, la PNDL, în acest moment, dacă ați fi 

citit ce înseamnă acest program, aceasta este procedura. S-au depus solicitări, în primă instanță, ca 

urmare a aprobării, am plătit pentru realizarea documentației, ca să nu stăm cu documentații prin 

birouri. Ca urmare a realizării acestora, o să mergem în termenul legal, pe care Ministerul Dezvoltării l-

a dat, pentru a depune documentația și pentru a semna contractele de finanțare. Sunt date aceste 

termene prin lege și această procedură. Nu se putea în alt mod. Dacă dumneavoastră ne faceți o 

propunere, poate o să o luăm în considerare.   

* 

Se trece la discutarea punctului 11 şi anume: 

11.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.42/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice  şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul " Modernizare DJ 585, Valeapai – Duleu – limită judeţ Timiş, 28+200 – 36+200, 

L=8,00 km". 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Față de hotărârea inițială, se suplimentează valoarea 

alocată de la bugetul local cu suma de 77.662 lei. Valoarea actuală este de 372.947 lei. Articolul I, cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

La articolul III este o clarificare, că după semnarea contractului de finanțare cu Ministerul 

Dezvoltării, actualizările nu se vor mai face decât în conformitate cu prevederile legale, adică, cu 

indicii de inflație.  

* 

Se trece la discutarea punctului 12: 

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.43/2017 privind aprobarea  propunerii de investiții pentru  obiectivul:”Reabilitare DJ 608B, 

Constantin Daicoviciu-Copăcele, km 0+000-8+600, L=8,60 km”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Suma alocată de la bugetul local se diminuează cu 

230.899 lei. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă 

la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 13 şi anume: 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completare Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr. 44/2017 privind aprobarea  propunerii de investiții pentru   obiectivul: ”Modernizare DJ 

608B, Copăcele-Zorlencior, km  8+600-19+600, L=11,00 km”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Același lucru ca și la punctele anterioare. Se diminuează 

valoarea alocată de la bugetul local cu suma de 418.739 lei. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  



 13 

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 14 şi anume: 

14.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.46/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul:”Reabilitare DJ 571 F(DN 57B)-Eftimie Murgu, km 0+000-5+463, L=5,463 km”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Se suplimentează valoarea alocată de la bugetul local cu 

suma de 46.400 lei. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu 

participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 şi anume: 

15.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.47/2017 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul:"Reabilitare DJ 571G L=7,249 km Gîrbovăț-Lăpușnicu Mare 4 tronsoane”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, se suplimentează valoarea alocată de la bugetul 

local cu suma de 83.981 lei. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri 

PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 16 şi anume: 

16.Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.45/2017 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a   indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul ”Modernizare DJ 608B, Zorlencior – Zorlențu Mare, km 19+600 

– 25+300, L=5,70 km”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Suma se majorează cu 212.790 lei. Articolul I, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  
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Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 17 şi anume: 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.205/29.09.2017 privind aprobarea proiectului, a documentației tehnico -economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin – 

Consiliul Județean Caraș - Severin Caraș-Severin la finanțarea proiectului ”Creșterea 

eficienței energetice și utilizarea energiei din surse regenerabile pentru Spit alul Județean de 

Urgență Reșița, județul Caraș-Severin –Staționar 3”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Prin hotărârea de care vă spuneam a fost aprobat 

proiectul, documentația și contribuția instituției. Se propune aprobarea indicatorilor tehnico-economici. 

Aveți în mapă materialul. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri 

PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 18 şi anume: 

18.Proiectul de hotărâre privind aprobarea contribuției Consiliului Județean Caraș -

Severin la finanțarea proiectului ”Fazarea proiectului Sistem integrat de management al 

deșeurilor în județul Caraș-Severin” finanțat în cadrul Programului Operațional Infrastructură 

Mare (POIM) 2014-2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deoarece n-a fost finalizat în perioada 2007-

2013 s-a solicitat fazarea. A fost aprobată fazarea, a fost semnată. Ministerul Dezvoltării a 

solicitat ca în termen de maxim 6 luni de la semnarea contractului de finanțare, beneficiarul 

să aducă la AM POIM, hotărârea de Consiliu Județean. Valoarea totală a proiectului este de 

41.081.173,32 (inclusiv TVA). Valoarea Consiliului Județean la finanțarea proiectului este 

18.023.136,37 lei, inclusiv TVA, aceasta fiind contribuția proprie a Consiliului Județean. 

Intervenții?  

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 19 şi anume: 

19.Proiect de hotărâre privind angajarea realizării indicatorilor inițial asumați în cadrul 

proiectului ”Punct de traversare a Dunării cu bacul între localitățile Moldova Nouă și 

Golubac” cod proiect 1345, finanțat sub egida Programului IPA de Cooperare 

Transfrontalieră IPA România – Republica Serbia. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Știți despre acest proiect. Din cauza întârzierii 

realizării de către orașul Moldova Nouă a sarcinii din acest proiect care îi revenea, acest 

proiect a fost întârziat. S-a reușit prelungirea lui cu încă 1 an . În acest moment, bacul construi 

și finanțat de către Consiliul Județean, este gata. Este nevoie de acest proiect de hotărâre, prin 

care nu facem altceva decât să ne asumăm indicatorii inițiali , dar având în vedere întârzierea, 

aceasta este solicitarea autorităților care asigură finanțarea. În urma aprobării acestui proiect 

de hotărâre, îl vom trimite pentru a  putea obține cei 900 de mii de euro, cât a costat bacul 

construit de către Consiliul Județean. Dacă sunt intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 20 şi anume: 

20.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului 

Sediul administrativ S.C. ”Drumuri Județene” SA  Reșița, aflat în domeniul public al județului Caraș-

Severin, în favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a modificării organigramei Consiliului 

Județean și a fostei Direcții de Administrare a Domeniului Public și Privat au fost preluate la Consiliul 

Județean, toate imobilele. Acest imobil a funcționat în trecut ca sediu pentru Direcția de Drumuri sau 

Societatea de Drumuri care era la acel nivel, iar ulterior, a funcționat pe perioada de iarnă, ca centru de 

monitorizare, aflat în subordinea Direcției de Administrare a Domeniului Public și Privat. Direcția de 

Drumuri a făcut această solicitare, pentru a trece dreptul real la nivelul Direcției de Drumuri, pentru că 

acolo este un spațiu care poate fi renovat și în acel spațiu se poate muta actuala Direcție de Drumuri 

Județene. Intervenții? Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL 

nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri?  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Intervin eu, domnule președinte. E o hotărâre cu 

vădit caracter patrimonial. Necesita două treimi din numărul consilierilor județeni în funcție, și anume, 

în cifre absolute, 21. Prin neparticiparea la vot a grupului liberal, nu întrunim majoritatea de vot cerută 

de legiuitor. Situația se repetă și la punctul 21. Deci sunt două drepturi reale, două drepturi 

patrimoniale care le conferim, le constituim. Și se mai repetă, iacătă, un element de noutate, la punctul 

27. Avem o lege specială, o ordonanță de urgență, în privința organigramei de la Școala Populară de 

Arte ”Ion Românu”, care spune că orice modificare a modului de organizare, funcționare și așa mai 

departe, organigramă, se adoptă cu votul a două treimi din numărul total de consilieri. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc și eu. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul liberal, având în vedere aceste precizări, votați 

sau vă mențineți boicotul? Deci acest proiect este necesar pentru ca Direcția de Drumuri… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule președinte… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dați-mi voie să vă explic și după aia vă ascult. Este 

necesar ca Direcția de Drumuri Județene să se mute în sediul care este al Consiliului Județean, din 

actuala locație pe care o are. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pot acum? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Intenționat mai întârzii un pic să vorbesc. Pentru că noi, ce 

facem acum, facem ca dumneavoastră să înțelegeți odată, că nu se poate face politica bunului plac și că 

trebuie să luați în considerare și propunerile noastre, mai ales când sunt în bine. Ne pare rău că blocăm! 

Ne pare foarte rău că blocăm aceste hotărâri pentru care trebuie majoritate absolută sau calificată, nu 

mai știu cum este probabil spusă corect. Puneți-o într-o ședință extraordinară, venim, poate mai puțin 

supărați decât azi, poate venim și noi cu niște propuneri ale noastre, și în ședință extraordinară, cât mai 

repede… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci nu vrem să blocăm nimic. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am înțeles. Deci acest proiect nu a trecut. Eu îmi fac 

datoria și parcurg toată ordinea de zi votată și aprobată. 

* 

Se trece la discutarea punctului 21 şi anume: 

21.Proiect de hotărâre privind constituirea dreptului real de administrare  asupra imobilului 

Cabana Salvamont-Muntele Semenic ”Oberschia Rotundă”, aflat în domeniul public al județului Caraș-

Severin, în favoarea Direcției de Drumuri Județene Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, la solicitarea Direcției de Drumuri se dorea 

constituirea dreptului real al acestei direcții, asupra imobilului Cabana Salvamont – Muntele Semenic. 

De ce această solicitare? Știți că Serviciul Salvamont a rămas în subordinea, în organigrama Direcției 

de Drumuri Județene. Supun la vot articolul 1. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Aceeași 

situație...  

* 

Se trece la discutarea punctului 22 şi anume: 

22.Proiect de hotărâre privind atribuirea unei licenței de traseu,  pentru un  traseu județean  din 

Programul de  transport judetean de persoane prin curse regulate 01.01.2014-30.06.2019 din judeţul 

Caraş-Severin,  operatorului  de transport declarat câștigător la ședința de atribuire  electronică din data 

de 13 octombrie 2017.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: S-a atribuit traseul județean cod 015 Moldova Nouă-

Oravița-Reșița – operatorului de transport BUS- TRANS S.R.L., care a fost declarat câștigător cu 46 

puncte. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

 

* 
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Se trece la discutarea punctului 24 şi anume: 

24.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.167/29.12.2004, privind înfiinţarea Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, cu 

modificările şi completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Având în vedere modificările legislative și Instrucțiunilor 

de lucru ale MAI se impune modificarea regulamentului Direcției de Evidență a Persoanelor din județul 

Caraș-Severin. Acest regulament, această propunere de regulament a primit avizul D.E.P.P.A.B.D, 

avizul nr.3965937/9.10.2017.  

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Se 

adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 25 şi anume: 

  25.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.141/27.07.2017 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a 

statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a finalizării perioadei de stagiu a unui 

funcționar public se propune upgradarea unei funcții, din consilier juridic clasa I, grad debutant în 

consilier juridic, clasa I, grad asistent și o downgradare, consilier juridic, clasa I, superior, se 

transformă în consilier juridic, clasa I, grad debutant, pentru  a putea fi scos la concurs în această 

formulă. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul 

de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Se 

adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

La punctul 23, am trecut punctul 23… 

* 

Se trece la discutarea punctului 23 şi anume: 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea  planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al Direcţiei Generale de Asistenţă 
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Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-

Severin și al Direcţiei de Drumuri Județene  Caraş-Severin, pentru anul 2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de aprobarea acestor planuri pentru instituțiile 

care sunt în subordine. E vorba de Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului, 

Direcția de Evidență a Populației și Direcția de Drumuri Județene. Este o uzanță a Consiliului Județean. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 26 şi anume: 

26.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Resita. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Spitalul Județean solicită modificarea organigramei și a 

statului de funcții, în sensul schimbării denumirii din Serviciul de Prevenire și Control a Infecțiilor 

Nosocomiale în Serviciul de Supraveghere, Prevenire și Limitare a Infecțiilor Asociate Asistenței 

Medicale, potrivit ordinului Ministerului Sănătății. Și de asemenea, solicită transformarea a 7 posturi (6 

posturi ocupate și un post vacant), 5 posturi ocupate de medici specialiști, în urma susținerii 

examenului de promovare, se transformă în medici primari, 1 post ocupat, biolog, urmare a susținerii 

examenului de promovare se transformă în biolog specialist și un post contractual de execuție vacant de 

secretar dactilograf I se transformă în registrator medical. Dacă sunt intervenții? Vă rog. 

Domnul consilier Purea Paul: Domnule președinte, dacă îmi dați voie? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Purea Paul: Este ceva, care nu face altceva, în legătură cu această promovare 

a anumitor grade la medici, decât să alimentăm noi, numai Caraș-Severin, Consiliul Județean Caraș-

Severin, birocrația. În ce sens? M-am interesat, imediat, în două fraze am terminat, în toate județele 

țării, cu care eu am vorbit, câțiva dintre colegii mei din aceste județe mi-au spus că nicăieri nu există ca 

la trecerea, promovarea unui medic specialist, spre exemplu, la gradul de medic primar, după un 

examen de la București, cu aprobarea în final, printr-un ordin al ministrului sănătății, numai noi, Caraș-

Severin, discutăm acea promovare în Consiliul de Administrație al Spitalului și apoi, aici, la Consiliul 

Județean. Este o tevatură aiurea, consider eu. Dumneavoastră o să vă interesați prin serviciul nostru, 

juridic și să vedeți, că am putea să degrevăm anumite stări, ședințe și așa mai departe, prin neasumarea, 

știu eu, în activitatea noastră, a Consiliului Județean sau în ședințele noastre, a acestor probleme. Sunt 

totuși probleme foarte importante, pentru că vă spun, este o amânare a promovării și a statului de 

funcțiune în Spitalul Județean a acelor medici, care se amână, apropo, cu câteva luni. Mulțumesc.  
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul doctor. Într-adevăr, este oarecum 

impropriu ca un doctor după ce a susținut un examen în fața unei comisii calificate, să venim cu 

proiectul de hotărâre în fața dumneavoastră. Ce s-ar întâmpla dacă ar pica proiectul de hotărâre? Deci, 

într-adevăr, că este…dar fiind vorba de organigramă necesită punctul nostru de vedere… 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Dacă îmi permiteți și mie… 

Domnul consilier Purea Paul: Iertați-mă, domnule președinte, nu e vorba de organigramă. E 

vorba, pur și simplu, de acea ședință în care se aprobă sau nu, discut acum puțin ”aiurea”, că 

promovarea unui medic specialist în grad sau la grad de medic primar… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu se modifică organigrama, se modifică statul de 

funcții. 

Domnul consilier Purea Paul: Exact, statul de funcții și chestia asta nu-și are nici un… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este atributul Consiliului Județean. Dar, haideți, că până 

la ședința viitoare o să vedem exact prevederile legislative. Domnul doctor Marșalic, cu îngăduința 

domnului Cojocariu, sper, vreți să luați cuvântul. 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Nu votez, decât spun ceva. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Orice membru de la noi poate vorbi, fără mine. Eu am doar 

partea mea, eu am partitura mea. Ei pot să vorbească. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ați spus așa, și o să luăm dacă vreți stenograma, ”grupul 

liberal nu participă la dezbaterea și la votarea proiectelor de pe ordinea de zi de astăzi”. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci, vă rog foarte mult, aveți cumva înregistrarea, să o 

dați? Am spus ”participăm la dezbateri, participăm la toată ședința, dar nu votăm”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun, în regulă.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu ne-am pus banderole, că trebuia să ne rupem cămășile de 

pe noi. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul doctor, vă rog. 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Din punct de vedere al legislației actuale, Consiliul 

Județean ia la cunoștință faptul că un medic a fost promovat. Legislația actuală spune că din momentul 

în care se publică ordinul de ministru în Monitorul Oficial, el automat trebuie promovat. Într-adevăr, 

acum, cu statul de funcții, ar trebui schimbat, dar este practic un vot de principiu, pentru că, Consiliul 

Județean nu poate să aprobe sau să nu aprobe promovarea unui medic, pentru că ar încălca o lege care 

este lege națională, nu e inventată de noi. Ca și la asistenți, de altfel, promovarea asistenților, prin 

reglementare, este organizată de ordinul asistenților. Chiar și spitalul este spectator la examenele astea.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Domnul secretar, vă rog.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc. Deci aveți dreptate, domnilor 

doctori. Așa este. Dar obiectul hotărârii de astăzi, cu care ați fost investiți, are un alt obiectiv. Și anume, 

am făcut vorbire și de organigramă, de ce? Pentru că se modifică numele unui serviciu, și anume, 

Serviciul de Prevenire și Control a Infecțiilor Nosocomiale, asta în privința organigramei. Și pe cale de 

consecință, urmare a promovării, noi nu facem altceva în ședința de astăzi, decât să luăm act de 

schimbarea funcțiilor, urmare a promovării, da? În statul de funcții. E diligența noastră. Noi trebuie să 

avem o farmacie practic pe statul de funcții, să știm în orice moment câte funcții de medici primari 

avem și așa mai departe. Și când se upgradează un post, ca urmare a promovării, noi luăm act.  

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Tocmai asta am spus și eu, că luați act, numai, să le 

spuneți. Adică, trebuie specificat. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Votul consilierilor nu poate fi nici pozitiv, nici 

negativ în privința promovării. Practic trebuie acționat ca un dat și v-am spus de ce, centralizator, să 

avem o farmacie aici în privința posturilor. Mulțumesc, domnul președinte.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cred că asta ar trebui reglementat, ca atunci, când un 

doctor susține acest examen și va fi promovat, nu cred că e nevoie să se aștepte ca el să fie plătit la noul 

nivel, de hotărârea Consiliului Județean. Noi, ulterior, să revenim cu hotărârea de Consiliu Județean în 
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care să consfințim că statul de funcții al Spitalului Județean aflat în subordinea noastră a fost modificat. 

Acest aspect l-aș vedea! Că până la urmă, dacă noi consfințim, luăm act printr-o hotărâre de Consiliu 

Județean, chit că e mai multă birocrație, că noi tipărim mai multe hârtii cu proiectele de hotărâri, nu 

cred că e un lucru rău. Singura problemă pe care o văd și pe care o spunea domnul doctor Purea, este 

cea legată de faptul că un doctor este întârziat în aș primi banii, în conformitate cu noul statut pe care îl 

are, în urma susținerii examenului de promovare. Deci, aici, să vedem care sunt prevederile legislative, 

să nu stea după noi. Că nu facem ședință de Consiliu, a doua zi, după ce un doctor susține un examen 

de promovare, dar să nu-i lezăm drepturile pe care le-a câștigat. Bun. Supun la vot articolul I. Cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul VII, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

Se trece la discutarea punctului 27 şi anume: 

    27.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.147/27.07.2017 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii de Arte şi 

Meserii „Ion Românu”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul secretar, prevederea legală care spune că e 

nevoie de două treimi.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. E redată într-o 

ordonanță de urgență, Ordonanța de urgență nr. 118 din 2006. Acum, nici nu e de mirare că Școala 

Populară de Arte a rămas sistată la 13 posturi, tot timpul ne-am lovit de cele două treimi și aici și la 

Centrul de Promovare a Culturii Tradiționale. Legiuitorul vorbește clar și expres, fără echivoc, în 

accepțiunea mea, în sensul că trebuie o hotărâre. Aici e o modificare și anume, suplimentăm 

organigrama și statul de funcții cu încă 3 posturi sultă a ceea ce s-a desființat prin Camera Agricolă, dar 

în teza finală a art. 6 alin.2 se vorbește că modificarea modului de organizare și funcționare, plus 

organigrama, stat de funcții, se adoptă cu votul a două treimi din numărul total al consilierilor în 

funcție.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Aceeași chestiune ca și la…Domnul vicepreședinte, vă rog. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Aici, aș vrea să fac și eu o precizare. Domnul 

Cojocariu, care spunea că nu ne aplecăm pe propunerile făcute de grupul PNL, vreau să vă spun că 

această hotărâre a fost inițiată în urma unei intervenții făcute de către domnul Lazăr, atât de situația 

juridică a clădirii, cât și de numărul de posturi. Vreau să îl informez pe domnul Lazăr, că ne-am aplecat 

și e nevoie să solicităm o hotărâre de Guvern, iar acest punct pe ordinea de zi a fost pus exact datorită 

intervenției dumneavoastră. Vă mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul vicepreședinte. Bine că nu și la 

Spital era nevoie de două treimi, că rămâneau nepromovați doctorii! 
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* 

Se trece la discutarea punctului 28 şi anume: 

 28.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului final al concursului  de proiecte de 

management, a Proiectului de management și a duratei pentru care se va încheia Contractul de 

management la  Teatrul de Vest Reșița. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți în mapă documentația. Este vorba despre domnul 

Ionescu Florin Gabriel, cel care a obținut nota finală 8,50. Ca urmare a desfășurării acestui concurs și a 

obținerii acestei note, dânsul va semna cu Consiliul Județean, un contract, în baza proiectului de 

management pe care dânsul l-a depus. Contractul va fi pe o perioadă de 4 ani. Domnul Ionescu se află 

în sală. 

Domnul invitat Ionescu Florin Gabriel: Bună ziua! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, articolul 

1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 5, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 6, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 7, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Domnul director, dați-mi voie să vă felicit și să vă urez mult succes în activitate! Probabil că 

vom semna acest contract începând cu luna noiembrie. 

Domnul invitat Ionescu Florin Gabriel: Vă mulțumesc! 

* 

Se trece la discutarea punctului 29 şi anume: 

29.Proiect de hotărâre privind abrogarea distinctă a unor acte administrative determinate expres  

adoptate de către Consiliul Județean Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a modificării organigramei Direcției Generale 

de Asistență Socială și a organigramei Consiliului Județean, știți că cele 3 cămine pentru persoane 

vârstnice, Caransebeș, Reșița, Sacu și Căminul pentru Persoane fără Adăpost Caransebeș au fost 

transferate din subordinea Consiliului Județean în subordinea  Direcției Generale de Asistență Socială. 

Conform prevederilor actuale se impune revocarea și abrogarea hotărârilor Consiliului Județean 

nr.62/2016 până la nr.65/2016. La nivelul Direcției Generale de Asistență Socială se vor lua măsurile 

pentru ca activitatea acestora să funcționeze în conformitate cu noile prevederi. Articolul 1, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Articolul 4, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Avem acum pe ordinea de zi proiectele care necesită vot secret. Sunt gata buletinele de vot? O 

să trecem la vot. Domnule președinte, vă rog. Toate odată! Mulțumim domnului subprefect pentru 

prezența la ședința Consiliului Județean. 

Domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius: Albu …  

Se trece la vot în ordinea strigării 

* 

Se trece la prezentarea rezultatelor voturilor pentru proiectele de la punctele 30, 31, 32, 33, 34 

și 35. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, vă rog să prezentați rezultatele.  

Domnul consilier Crina Ioan: Proces-verbal nr.20681 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor 

privind alegerea reprezentantului județului prin Consiliul Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală 

a Asociațiilor ”Salus Remedies”. Gabriel Dinu a obținut 16 voturi ”DA”, ”NU” nici unul, ”anulate” nici 

unul. Este declarat ales domnul Gabriel Dinu.  

Proces-verbal nr. 20686 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor privind desemnarea 

consilierilor județeni pentru a face parte din Colegiul Director al Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului. Candidat domnul Gabriel Dinu, 16 voturi ”DA”. Este declarat ales 

domnul Gabriel Dinu. 

Proces-verbal nr.20688 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean în Comitetul Local de Dezvoltare a Parteneriatului Social Caraș-

Severin pentru anul scolar 2017-2018. Membru titular, candidat domnul Nicolae  Grindeanu, 16 voturi 

”pentru”, nici unul împotrivă. Membru supleant, domnul Gabriel Dinu, 15 voturi ”pentru” și 1 vot 

împotrivă.  Au fost declarați admiși candidații propuși.  

Proces-verbal nr.20693 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor privind desemnarea unui 

consilier județean pentru a face parte din Consiliul de Administrație al Centrului Școlar de Educație 

Incluzivă ”Aurora” Reșița. Candidat domnul Gabriel Dinu, 16 voturi ”DA”, nici unul împotrivă, nici 

unul anulat. A fost declarat admis candidatul Gabriel Dinu. 

Proces-verbal nr.20699 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor, pentru desemnarea 

reprezentanților Direcției de Sănătate Publică Caraș-Severin în Consiliul de Administrație al Spitalului 

Județean din Reșița. Candidați, membru titular- doamna Mioc Viorica, 16 voturi ”pentru”, nici unul 

împotrivă,  membru supleant - doamna Lupașcu Carmen, 14 voturi ”pentru”, două voturi împotrivă. Au 

fost declarați aleși candidații propuși.  

Proces-verbal nr.20695 încheiat azi cu ocazia numărării voturilor privind desemnarea unui 

consilier județean pentru a face parte din ATOP. Candidați, domnul Albu Alexandru-Vichentie – 16 

voturi ”pentru”, nici unul împotrivă. Domnul Surdu Daniel George – 16 voturi împotrivă. A fost 

declarat admis domnul Albu Alexandru-Vichentie, cu 16 voturi. Mulțumesc. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul președinte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 36 şi anume: 

36.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş -Severin 

nr.198/23.08.2016 privind validarea componenţei nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine  

Publică Caraş-Severin, modificată și completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul I, cine este ”pentru”? Deci va fi completat 

cu domnul Sandu Albu. Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la vot.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  
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Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Grupul de consilieri PNL nu participă la 

vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Se 

adoptă hotărârea. Grupul de consilieri PNL nu participă la vot. 

* 

 Punctul 37 -Informare  privind participarea  domnului Paul PUREA, consilier județean la  

ședința festivă a Institutului de Cultură al Românilor din Voivodina, ce a avut loc la Zrenianin, 

Republica Serbia, în data de 5 octombrie 2017. Nu sunt discuții.  

* 

Se trece la discutarea punctului 38 şi anume: 

38. Întrebări. Interpelări. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Întrebări, interpelări? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule președinte, eu aș avea ceva, în sensul în care greva 

noastră de protest încetează. Sperăm, să nu se mai repete. Noi dorim să nu se mai repete. Să nu ne dați 

prilejul, pentru că trebuie să ne apărăm într-un fel. Datorită presiunii mediatice și a opiniei publice, cel 

puțin din zona Caransebeșului, față de regretabila moarte a acelui copil, datorită cunoașterii sau 

elucidării, mai ales a preîntâmpinării și a evita, ferească Dumnezeu să se mai repete, dorim să 

propunem și am vrea să aprobați înființarea unei comisii de anchetă din consilieri județeni. Din 3, 

reprezentanții fiecărui partid de aici, Partidul Social Democrat, PMP și Partidul Național Liberal, 

pentru o cunoaștere mai dreaptă a situației.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, se cercetează acest caz de către 

instituțiile statului și de asemenea, este o comisie la nivelul Consiliului Județean condusă de domnul 

vicepreședinte Popovici. Când vom avea raportul acestor comisii, cu siguranță o să vi-l înaintăm și 

dacă nu sunteți mulțumiți, o să înființăm, și atunci, cred eu că e mai bine așa, o comisie constituită din 

consilieri județeni. Sunt două comisii care cercetează în acest moment, acest regretabil incident, fapt. 

Haideți, că nu o să mai știe nimeni la cine să răspundă, cum să răspundă. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Păi tocmai asta voiam noi să spunem. Știm de Parchet, e 

clar, e vorba de o moarte, el face cercetarea  lui voles noles. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: A fost procuror acolo, din momentul în care s-a… 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Acum, dumneavoastră o aveți internă. Dumneavoastră puteți 

să faceți când vreți, pentru că puteți dispune de treaba aceasta prin dispoziția președintelui. Eu vreau, 

pentru că noi suntem Consiliu și vrem să nu se prea șteargă urmele și ecoul. Pentru că, dacă eu mă duc 

peste 20 de ani să cercetez, nu vor mai fi nici în viață cei care sunt vinovați. Dar noi am vrea în paralel, 

pentru că nu împiedicăm cu nimic, noi venim așa, tiptil, cum se zice. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, încă odată, nu are nimeni nici o 

intenție, credeți-mă, de a mușamaliza. Haideți, lăsați comisia să-și facă treaba, va prezenta raportul și 

dacă n-o să fiți mulțumiți, puteți să propuneți înființarea a câte comisii doriți. Dar e o comisie condusă 

de un consilier județean. Domnul vicepreședinte Popovici este la origine consilier județean. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dar dumnealui a mai făcut o anchetă privind situația 

Direcției Protecției Copilului și să nu fie într-un conflict, eu știu… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu e în nici un conflict. Haideți, să așteptăm, că nu va 

dura 20 de ani. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vrem să nu greșească, să știți, asta e. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu va dura 20 de ani acest raport. O să-l prezentăm 

Consiliului Județean și vom lua împreună măsuri, dacă, considerați că nu este în regulă acel raport. 

Bine. Alte întrebări? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci nu supuneți la vot, acum, când participăm și noi? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Eu nu pot să supun la vot decât proiecte de hotărâri. 

Altceva n-aș putea să supun la vot. Deci când va exista un proiect de hotărâre îl voi supune la vot, 
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inclus pe o ordine de zi. Știți foarte bine, că asta e regula. Cu propuneri la ”întrebări și diverse” pe care 

eu să le supun la vot, eu, unul, nu cred că e legal.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci nu puteam să o pun la început, că ați văzut ce am pățit 

când am propus înainte de ordinea de zi. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu puteați să o depuneți, că nu era pe ordinea de zi. 

Trebuia să desenați pe o hârtie, proiect de hotărâre, articolul 1, articolul 2. Așa se face. Ce ați spune 

dumneavoastră, ca eu să fac o ședință de Consiliu Județean, cu o ordine de zi fără nici un punct, și să 

vin, și să vă povestesc și să supun la vot povești, fără material în spate? Haideți să fim corecți unul cu 

celălalt. Aveți această inițiativă, legal puteți să inițiați un proiect de hotărâre, singur sau împreună cu 

alți consilieri și îl supuneți adoptării unei ședințe de Consiliu Județean. Da. Alte întrebări? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Cam târziu o să o facem, prea târziu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Puteați să o faceți până astăzi, la începutul ședinței. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: N-am vrut să începem cu moartea unui om! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți, domnul Cojocariu…E ancheta Parchetului. A 

fost anunțat la 112. Nimeni n-a încercat să mușamalizeze. Imediat a ajuns acolo un procuror. La 30 de 

minute, 40 de minute, a ajuns și domnul vicepreședinte Popovici, acolo. Am constituit această comisie 

la nivelul Consiliului Județean. Pe altă parte, instituțiile statului fac verificări și fac audieri legat de 

acest subiect.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Ne-am luat și noi după modelul Parlamentului  care face 

cercetarea aia cu Băsescu. Ne-am luat și noi după ei.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă mulțumesc. Înainte de a declara ședința închisă, 

dacă nu mai sunt întrebări, interpelări, aș vrea să fac legat de acel drum județean…În ședința 

desfășurată la Reșița, drumul care era prioritar, cel de care se vorbea, a fost trecut din nou, cu votul 

tuturor, cred că a fost o singură abținere, a fost trecut rezervă așa cum a fost inițial. Încă odată vă spun, 

acel drum județean a fost rezervă, nu a fost prioritar. Eu când am ajuns președinte, am preluat mandatul 

de președinte de Consiliu Județean, acel drum era rezervă. Acel drum a fost trecut prioritar, pentru că 

drumul prioritar DJ 572 Comorâște-limită de județ a fost scos, pentru că o porțiune de drum a fost 

predată la CNI. După ce împreună am votat și am aprobat ca acea porțiune de drum să fie predată la 

CNI, la următoarea ședință am propus ca acel drum să fie din nou trecut prioritar. Dar, fac un apel la 

memorie. În momentul în care drumul Voislova-Rusca Montană- Ruschița- conexiune cu județul Timiș 

a devenit prioritar din rezervă, a spus cineva ceva atunci? A spus ”domnule, de viziune are președintele 

Hurduzeu, cum se gândește la dezvoltarea județului, pe toate direcțiile”? Nu! Atunci n-a spus nimeni 

nimic! Drumul acela, vă repet, în legislatura trecută, în care, din Comitetul Director făceau parte doar 

reprezentanți de la PNL, a fost rezervă. A trecut prioritar și acum este din nou rezervă. Mai mult decât 

atât, legătura prin județul Timiș este tot rezervă. V-am mai explicat odată și o să vă mai explic de câte 

ori e nevoie. Am răbdare. Riscam ca, noi, dacă avem acel drum ca prioritar, să nu primim, să nu fie 

finanțabil, dacă nu mai rămâneau bani pentru județul Timiș, să îl facă din rezervă. Este foarte simplu, 

dar nu înțeleg, de ce nu reușesc să mă fac înțeles! Că eu cred că explic destul de bine. Deci pe listă, la 

poziția nr.5 ”Modernizare drum interjudețean DJ 684, pe traseul DN 68A Coșovăț- Tomești- Luncanii 

de Sus, limită județul Caraș-Severin, DN 68 Voislova”. Listă de rezervă! Niciodată la județul 

Timiș…Pentru că un coleg consilier spunea, că se bucură cei de la județul Timiș, că-l scoatem noi, 

drumul! Mi s-a părut o mare inepție atunci ce s-a spus! Niciodată acest drum n-a fost la județul Timiș, 

prioritar. A fost și este rezervă, cum, la fel, este și la noi, rezervă.  Vă mulțumesc. Declar ședința 

închisă.  

Domnul consilier Gâfu Cristian: Să înțeleg că ne certați, că nu v-am felicitat atunci? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, domnul Gâfu. Eu v-am spus că avem punctul de 

”întrebări și interpelări”. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Așa s-a înțeles…. 
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Domnul consilier Crina Ioan: Domnul președinte, dați-mi voie, să fac și eu, o anumită 

precizare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Vreau să spun, că îmi place cum susține colegul nostru, zona 

respectivă din punct de vedere al drumurilor județene. Dar, suntem aici toți, să hotărâm, și în primul 

rând, acolo unde avem zone sărace, subdezvoltate, să le ajutăm. Nu știu dacă știți, dar un sfert din 

județul acesta este calamitat din punct de vedere al drumurilor! Eu îl felicit pe președintele Hurduzeu! 

El știe bine, că am discutat în particular, vizavi de drumul Comorâște-Berzovia. Deci cum mergeți de 

aici la Timișoara, tot ce înseamnă partea stângă a județului, cu Bocșa, Ocna, Dognecea, Calina, 

Secășeni, DJ terminat total! Bocșa, Doclin, Surduc, Forotic, Comorâște, terminat total! Doclin, Tirol, 

Fizeș, știți ce scandal a fost, terminat total! Dacă luați așa, ca și o hartă, e un sfert din județ. Chiar nu 

cred că ne putem permite, indiferent dacă alții vor să dezvolte o zonă turistică, să-i lăsăm pe oamenii 

aceia în sărăcie. Mergeți pe drumurile alea! Nu ștu câți dintre voi ați fost. Sunt ca acum 100 de ani. 

Deci chiar nu ne putem permite. Sunt activități economice care s-ar desfășura acolo și fug toți. Eu îl 

felicit, acum, serios! N-am vrut să spun public, fără discuția asta. În particular, l-am felicitat pentru 

faptul că a reușit să înțeleagă și să introducă drumul acesta Comorâște-Surduc-Doclin-Tirol-Fizeș-

Berzovia. Va fi extraordinar de important pentru toată zona respectivă! Mulțumesc. 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Am și eu o intervenție. Aici, văd că tot mijlocul și nordul 

județului, partea de sud a județului e lăsată vraiște! Avem drumul de la Moldova la Moldovița, 

niciodată nu s-a făcut nimic acolo! E lăsat de, de…nu așa, nici tractoarele nu mai circulă. Mai gândiți-

vă și la partea de sud, zona Oravița, Moldova Nouă! Nu există numai Caransebeș, Oțelul și alte orașe. 

Și Moldova Nouă e foarte importantă, să știți, și toată zona! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ați fost la ședința trecută de Consiliu Județean? 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Am fost, sigur. N-am lipsit la nici o ședință. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine, bine. Dacă ați fost e bine. Poate, dacă luați ordinea 

de zi, o să vedeți. Pentru cele două drumuri DJ 571 și 571 A am început procedura în vederea 

contractării unor firme pentru elaborarea DALI, pentru a fi depuse pe SUERD. Dacă ați fi fost atent la 

ședința trecută, ați fi văzut că am avut aceste puncte pe ordinea de zi. Acele două drumuri județene sunt 

singurele drumuri județene și din regiune care pot fi propuse pe finanțare pe SUERD. Legat oarecum 

tot de sud, în ședința de astăzi, ați văzut că sunt două drumuri din Valea Almăjului. Vă rog frumos, nu 

vreau să facem dialog. V-am dat cuvântul, mi-ați spus și v-am spus. Haideți, să nu facem…Dacă 

domnul Cojocariu vorbește peste mine, nu încercați să-i copiați toți obiceiul, că nu e un obicei foarte 

plăcut, credeți-mă! Vă mulțumesc. Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu, declar ședința închisă.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
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